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Hallituksen kokous 04/2023

Aika: 31.01.2023, klo 16.15

Paikka: Tietotekniikan talo, Konemiehentie 2, A106

Paikalla:

Hallitus
Inkeri Nora (puheenjohtaja)

Elias Pitkänen (sihteeri)

Allan Hemming

Anni Kekäläinen (etänä)

Eetu Heiskanen

Inka Viita

Kerttu Peura

Maria “Martsu” Lappalainen

Maria “Markku” Toivainen

Markus Laine

Tuomas Toropainen (liittyi kohdassa 10.2.)

Muut läsnäolijat
Risto Sarvas (liittyi kohdassa 10.2.)

Uni Erkkilä (poistui kohdassa 10.3)

Juuso Määttä (poistui kohdassa 10.2.)

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 16.15.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainen määrä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

Markku poistui kokouksesta ajassa 16.15.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Inka ja Kerttu.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Merkittiin tiedoksi, että kokouksessa tänään ovat vierailemassa Juuso Määttä

(Teekkarijaoston puheenjohtaja), Uni Erkkilä (yhdenvertaisuusvastaava ‘22) ja Risto

Sarvas (koulutusohjelman johtaja).

Inka ilmoitti, että tänään on eväänä Pirkan maissikakkuja (juusto), Pirkan siemenettömiä

rypäleitä, Pirkan vadelmajogurtti-suklaata, Pirkan mandariineja ja Fantan vadelmalimsaa.



Markku palasi kokoukseen ajassa 16.17.

Siirryttiin kohtaan 10.2.

6. Kuulumiskierros

Siirryttiin kohdasta 10.1.

Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:

Anni: Hyvää kuuluu. Siirsi elämänsä juuri Kiotosta Tokioon. Tulossa parin päivän päästä

Suomeen. Innoissaan vikasta Zoom-kokouksesta.

Elias: Sai kertausharjoituskutsun postissa. Teekkarispeksi on ja voi. Kiirettä.

Allan: Vaihtohakemus lähetetty. Kiirettä on pitänyt, nyt on kiva kokoustaa.

Inka: Juuri toipumassa isosta räkätaudista ja se on luultavasti uusiutumassa. MegaSCIban

kilometrit jäänee phuksien hiihdettäväksi, jos kipeys sattuu kohdalle.

Martsu: Stressaantunut, selannut liikaa työhakemuksia. Oli viikonloppuna teatterissa

katsomassa Priscillaa, se oli kivaa.

Markku: Ei sano, että oli töissä tänään, jottei toista itseään viime kerrasta. MegaSCIban

alku on todella jees, ja mukavaa, kun pääsee kävelylle.

Uni: Ensimmäistä kertaa Niemessä hetkeen, kuukauden päästä lähdössä

Uuteen-Seelantiin tekemään viiniä.

Risto: Aurinko auttaa, kun se paistaa. Pyöräili erääseen tapaamiseen Lauttasaareen ja

sieltä takaisin, siitä tuli hyvä fiilis. Käännämme katseen helmikuun puolelle, päivät pitkiä.

Kiva olla kokouksessa.

Tuomas: Hommat ovat lähteneet hyvin käyntiin, uusia juttuja pohdittu ja sopimusten

hintoja neuvoteltu.

Kerttu: Ihan ok kuuluu. Vähän lyhyet yöunet alla tänään. Kokouksia perin paljon. Täällä

kokouksessa on kivaa. For legal reasons muuallakin kokouksissa on hauskaa.

Eetu: Laittoi eilen vaihtopaperit eteenpäin, siitä tuli vapauttava fiilis. Aamun aurinko

piristi. Kalenteri on suhteellisenn täynnä.

Inkeri: Neuvoston vaihto oli viikonloppuna, se oli hauskaa mutta raskasta. Tehokas päivä.

Markus: Hyvää kuuluu, SCIba lähtee pian käyntiin. Oli kahdella toimikuntavaihdolla

viikonloppuna, mutta niistä on selvitty.

Siirryttiin kohtaan 10.3.

7. Hyväksyttävät laskut

Siirryttiin kohdasta 10.3.

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Eetu Heiskanen
LKS vuosijuhlien edustus 17.3. Erikseen
sovittu 115€ korvaus hinnasta (165€) 115,00 € Hyväksytty



Julia Sippala mocktail-coctail-illan tarvikkeita 74,53 € Hyväksytty

Salla Siira
Phuksien hyvinvointivalmennuksen tarjoilut
23.1 31,85 € Hyväksytty

Inkeri Nora Alkoholitonta valkkaria killanvaihtoon 20,64 € Hyväksytty

Rebekka Sihvola Kulttuuritoimikunnan kokouseväät 25.1. 8,89 € Hyväksytty

Maria Toivainen
Hallituksen järjestämän Killanvaihdon 24.1.
sitsien ruokatilaus 328,07 € Hyväksytty

Gábor Major

Morning swim&sauna event by waterbeasts
We agreed on 5€/participant with Eetu
15 participants + 1 waterbeast = 80€ 80,00 €

Hyväksytty

Tuomas Toropainen
Athene Jobs -työnhakutapahtuman tarjoilut
olkkarilla 26.1.2023 43,11 € Hyväksytty

Anni Kekäläinen
Sähköinsinöörikillan vuosijuhlien edustus
18.2., sovittu 75% korvaus hinnasta (90€) 67,50 € Hyväksytty

Maria Lappalainen

SIKin vuosijuhlien (Potentiaalin tasaus)
edustus, korvaus 75% illalliskortin hinnasta
(90€) 67,50 €

Hyväksytty

Elias Pitkänen

Kokoustarjoilut ma 23.1.2023 hallituksen
kokoukseen. Korvattava summa sovittu n.
10 € hallituksen järjestäytyessä. 9,05 €

Hyväksytty

Inka Viita
KY 112 (4.3.) vujuedustus (115e), killan
korvaus 75e 75,00 € Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Martsu poistui kokouksesta ajassa 17.27.

8. Talous- ja hallintoasiat

8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen
Hyväksyttiin Otso Pohjola killan varsinaiseksi jäseneksi.

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Keskusteltiin hallituksen saamista palautteista. Elias vastailee palautetta

antaneille pohdintojen mukaan.



Joitain nostoja keskusteluista:

Keskusteltiin Kaljakroketin nimestä. Painotetaan jatkossa viestinnässä

alkoholin ei-pakollisuudesta tapahtumaan osallistuttaessa.

Hallitus on saanut kehuja viikkotiedotteista!

Keskusteltiin mahdollisesta Telegram-aktiiviryhmän perustamisesta. Päätettiin

jättää se perustamatta, sillä pitkälti aktiivit pystyvät keskustelemaan jo sekä

#purkusessiossa että vuoden toimarichatissa. Tämän lisäksi ryhmä tulisi

luultavasti jäämään ylimääräiseksi vuoden jälkeen. Uuden ryhmän

perustaminen lisää myös jäsenten kuormitusta viestinnällisesti.

Ehdotettu SCI-toimarivirkistys laitettiin pohdintaan.

Martsu palasi kokoukseen ajassa 17.29.

8.3. Dekaanilounas 25.1.
Merkittiin tiedoksi nostot dekaanilounaalla keskustelluista aiheista:

Keskusteltiin muun muassa Academic Advisingista, hyvinvoinnista ja yliopiston

uudesta kielilinjauksesta. Tämän lisäksi esillä oli häirintäyhdyshenkilöiden

kouluttaminen yliopiston tasolla ja sisäänottomäärät. Seuraavalla lounaalla

puhutaan korkeakoulusopimuksesta. Lounaalla syöty ruoka oli hyvää.

8.4. Painopiste-workshop
Merkittiin tiedoksi, että workshop on huomenna. Inkeri pyysi mahdollisia

ajatuksia aiheesta etukäteen.

8.5. Budjettiarvion ohjeet
Keskusteltiin ohjeiden lähetysten tilanteesta. Eetu tuottaa piakkoin Excelin,

johon budjettiarviot voi lisätä.

8.6. Budjettiriihi
Merkittiin tiedoksi, että budjettiriihen ajankohta ilmoitetaan huomenna

hallitukselle. Markus ei ollut vastannut Doodleen ajoissa.

8.7. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

9. Viestintä

9.1. Hallituskuvaus
Merkittiin tiedoksi, että kuvaus toteutuu helmi-maaliskuun aikana. Hallitukselle

lähetetään pian Doodle tarkan päivämäärän selvittämiseksi.

9.2. Muut esille tulevat asiat
Viestintäpäällikkö ilmoitti, että hän on tietoinen siitä, että nettisivuilla on vielä



jonkin verran vanhaa tietoa. Asia korjaantuu pian.

10. Yhteisö

10.1. Yhdenvertaisuuskyselyn tulokset

Siirryttiin kohdasta 10.2.

Uni Erkkilä esitteli. Käytiin läpi tehdyn yhdenvertaisuuskyselyn tulokset sekä

tarkasteltiin niiden pohjalta tehtyjä koonteja. Keskusteltiin teemojen

ottamisesta huomioon painopisteitä suunnitellessa.

Siirryttiin kohtaan 6.

10.2. Teekkarijaoston terveiset

Siirryttiin kohdasta 5.

Teekkarijaoston puheenjohtaja Juuso Määttä esitteli kohdan.

Käytiin läpi hallituksen nimikierros, johon sisältyi kaikkien vuosikurssit ja roolit

hallituksessa. Kuultiin Teekkarijaoston esittely: mitä he tekevät, miksi he ovat

olemassa, mitä he merkitsevät killoille ja mitä killat merkitsevät heille.

Keskusteltiin teekkarikulttuurista ja foorumeista erilaiselle polyteknilliselle

keskustelulle.

Risto Sarvas ja Tuomas Toropainen liittyivät kokoukseen ajassa 16.19.

Juuso Määttä poistui kokouksesta kohdan käsittelyn jälkeen.

Siirryttiin kohtaan 10.1.

10.3. Riston terveiset

Siirryttiin kohdasta 6.

Risto Sarvas esitteli. Nostoja terveisistä:

Tulevaan opetussuunnitelmaan meneviä asioita keräillään. Suunnittelun tukena

on hyvä määrä opiskelijaedustusta.

Käytiin läpi erilaisia asioita, joiden kanssa Risto mahdollisesti tarvitsisi

konsultaatiota killalta:

● “Käänteinen työhaastattelu” yhdessä Prodekon kanssa: olisiko jotain

vaikeita kysymyksiä, joita haluttaisiin kysyä “isoilta ja pahoilta”

firmoilta?

● Ennen joulua on istuttu alas Prodekon edustajien kanssa ja keskusteltu



etäopiskelun tuomista aspekteista opiskeluun. Ideana on kerätä

“seinätauluprinsiippejä” oppimiseen ja opettamiseen etäopiskelun

jälkimainingeissa.

Puhuttiin maisteri-infosta ja killan abitoiminnasta.

Keskusteltiin Academic Advisingin aikana usealla opiskelijalla esille tulleista

ongelmista ja niiden takana oleviin juurisyihin kiinni pääsemisestä. Keskusteltiin

siitä, kenen kontolle tämä menisi ja mitkä tahot voisivat ajaa asiaa eteenpäin.

Uni Erkkilä poistui kokouksesta ajassa 17.11.

Siirryttiin kokoustauolle ajassa 17.21, palattiin ajassa 17.26.

Siirryttiin kohtaan 7.

10.4. Ohjeistus toimarikuulumisiin
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Tavoitteena on tänä vuonna kehittää kuulumisten kyselyä: palvelisi enemmän

kuulumisten kyselyn tarkoitusta, jos oltaisiin paremmin perillä toimarien

voinnista ja erilaisten toimintojen tilanteesta. Tätä tukemaan Elias ja Markus

ovat valmistelleet Sheetsin, joka on hallitus-Drivessä sihteeröintikansiossa.

Käytiin läpi kyseisen Sheetsin toiminta ja periaatteet.

10.5. Toimareiden ohjeistus
Keskusteltiin erilaisten ohjeiden yhtenäistämisestä ja kokoamisesta yhteen

kansioon, joka olisi muistettavan linkin takana. Tarkoituksena on helpottaa

toimihenkilöiden arkea sujuvoittamalla saatavilla olevan tiedon hankkimista.

10.6. Kutsu SIK:in minttukaakaoille
Keskusteltiin tapahtumalle osallistumisesta. Inkeri luo kyselyn halukkaista

hallituksen Telegram-ryhmään.

10.7. Tulevat vuosijuhlaedustukset
Päätettiin vuosijuhlaedustukset seuraavan listan mukaan:

● VOO // Valtio-opin opiskelijat LXIII // 4.3. (5.2.) // Markku & Anni
● WO // Wiipurilainen osakunta 370 v // 4.3. (17.2.) // Martsu & Kerttu

10.8. Man@ger x Athene x muut(?) -yhteistoimintapäivät
Merkittiin tiedoksi, että aiheesta on @vattu keskustelu Man@gerin kanssa, ja

suunnittelut ovat nyt työn alla.

10.9.     Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin uusien häirintäyhdyshenkilöiden rekryämisestä. Pelitoimikunta

on tuonut esille suunnitelmia Switch-konsolin hankinnasta. Keskusteltiin tästä



ja päätettiin, että asiaa tarkastellaan budjetoinnin yhteydessä.

11. Tapahtumat

11.1. Laskiaisrieha 21.2.
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Tapahtuma on kokouksen päällä ja tenttiviikolla, sovitaan osallistumiset

myöhemmin. Telttapiste tapahtuu, kuten edellisessä kokouksessa sovittiin.

11.2. Ystävänpäiväsitsit 24.2.
Keskusteltiin järjestelyiden tilanteesta ja sitsien osumisesta matriisilaskennan

kurssin tentin päälle. Tehdään tähän erityisjärjestelyjä.

11.3. MegaSCIba
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

MegaSCIba alkaa helmikuun alussa (eli siis huomenna) ja kaikki on valmista tätä

varten. Hypetysvideo tulossa kisan alun merkiksi ja homma rullaa yleisesti.

Prodekon koodaama botti kerää tänä vuonna kilometrejä.

11.4. IE:n tapahtumien palauteboksi
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Palautelaatikkoa testattiin killanvaihdossa. Toimii anonyyminä sähköpostin

kautta tehtävänä kyselynä, joka lähetetään tapahtumien osallistujille aina

tapahtuman jälkeen. Ensimmäisessä oli tullut kehuja rastikiertelyn pisteytyksen

tasavertaisuudesta.

11.5. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

12. Phuksi- ja ISOasiat

12.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Man@gerin ja Indecsin fuksit tulossa vierailemaan kevään aikana.

13. MKV-asiat

13.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Inka kokousti eilen edellisen MKV-kapteenin kanssa. He kävivät läpi yleisiä

asioita, toimintasuunnitelmaa ja ISO-hakua.



14. Yrityssuhteet

14.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Tuomas oli Linnean kanssa käynyt Netlightilla, ja heiltä oli tullut kutsu

kokoustamaan toimistotiloihin. Sovitaan asiasta myöhemmin. Keskusteltiin

siitä, että kahvisponsorien myötä joka vuosi tulevat uudet mukit eivät tue

kestävää toimintaa. Pohditaan jatkossa vaihtoehtoja tälle.

Inkeri löi itseään nuijalla ajassa 18.04.

15. Opintoasiat

15.1. SCI:n opetuksen johtoryhmän kokous
Merkittiin tiedoksi, että Kerttu oli ennen kokousta kyseisessä kokouksessa.

Suurin osa kokouksesta oli käytetty korkeakoulun kielilinjauksista

keskusteluun.

15.2. Infon maisterin koulutusneuvosto
Merkittiin tiedoksi, että on hyväksytty viisi (5) diplomitöiden aihetta ja neljä (4)

valmista diplomityötä. Kaksi (2) diplomityötä lähetetään ehdokkaiksi TEK:n

diplomityöpalkintokisaan. Puhuttiin myös tulevasta AllWell?-kyselystä.

15.3. Muut esille tulevat asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

TePsy-neuvoston kanssa yhteys olemassa, Kerttu nyt Telegram-ryhmässä

heidän kanssaan. Opetuslapsia tavattu.

16. Muu toiminta

16.1. Kiltatuotteet
Pöydätään ensi kokoukseen.

16.2. Sakkojen päivitys
Merkittiin Markukselle Doodlauksen myöhästymisestä yksi performanssisakko.

Merkittiin tiedoksi kirjallinen huomautus Tuomakselle kokouksesta ja

kokoustauolta myöhästymisestä.

16.3. Pöytäkirjojen tarkastukset
Tarkastusten tilanne hyvä.



17. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

18. Seuraava kokous
Seuraava kokous järjestetään tiistaina 7.2. kello 16.15.  Eväsvuorossa Inkeri.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 18.08.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________                                      ________________________________________

Inka Viita Kerttu Peura

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________                                     ________________________________________

Inkeri Nora Elias Pitkänen


